
Goedemiddag mevrouw, meneer, 
 
Wij hebben circa 1.5 week geleden het concept terrassenbeleid ontvangen van Rijswijks 
Belang. Tot onze verbazing is het terrassenbeleid al (bijna) definitief. Als Rijswijkse 
ondernemer vind ik dat bijzonder hoe dit is gegaan. Vooraf aan dit traject is er door de 
gemeente aangegeven dat er besprekingen, inloopochtenden etc. zou worden 
georganiseerd. Echter weet ik, maar ook mede horeca ondernemers in het dorp, 
nergens vanaf en hebben wij deze mogelijkheden tot inspraak van het beleid niet 
gekregen. Dat vind ik als ondernemer een vervelende manier van samenwerken met de 
gemeente. Uiteindelijk doen wij het in het dorp met elkaar, maar het voelt nu alsof 
Gemeente Rijswijk zijn of haar plan al klaar had liggen, zonder enige vorm van inspraak 
vanuit de horeca ondernemers, die dagelijks in deze situatie werken. 
 
Tevens zou ik meer duidelijkheid willen vragen over het volgende; 
In het terrassenbeleid worden eiland-terrassen aangegeven onder de bomen op het 
kerkplein in 3 zones. Hoe werkt het met de vergunningsaanvragen hiervoor? Mag je als 
ondernemer maximaal 1 zone aanvragen? Mag je alleen de zone die voor je eigen winkel 
ligt? Samen met Gran Sasso en Harvey’s vinden wij dat hier onduidelijkheid in is. Het 
zou immers bijzonder zijn als je als ondernemer bijvoorbeeld alle zones mag aanvragen 
en het principe werkt ‘wie het eerst komt, wie het eerst maalt’. Ik vind het belangrijk dat 
alle zones evenredig worden verdeeld over de ondernemers die een winkelpand hebben 
op het kerkplein. 
 
Kortom; ik denk dat het belangrijk is dat het beleid wordt teruggedraaid naar een 
conceptversie waarin de Rijswijkse ondernemers de gelegenheid krijgen om inspraak te 
hebben. 
 
Met vriendelijke groet, 
Ralph Bosman 
Bakkerij Bosman 
 


